
ZAPISNIK 
Broj: 9 

 
 
 Voñen na 9. sednici Saveta Mesne zajednice Novo Miloševo, održanog dana, 
16.09.2010. sa početkom u 19:30 časova. 
 Sastanku prisustvovali sledeći članovi Saveta Mesne zajednice Novo Miloševo: 
Pušić Zoran, Isakov Milorad, Rauški Dragan, Tatomirov Zoran, Vujanić Ljubinko, Radojčin 
Robert, Jakšić Mirjan, Belić Dragan, Erdeg Ferenc, Rakić Milan, odbornik Pajić Duško, 
direktor „Vojvodina SPA“ ðorñe Popov, direktor „Banatskog kulturnog centra“ Radovan 
Vlahović, sekretar Saša Vojnović i zapisničar Stokić Saša. 
 
 

D N E V N I    R E D 
 
1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Saveta MZ 
2. Izveštaj o proteklim manifestacijama 
3. Donošenje odluke o raspisivanju mesnog samodoprinosa 
4. Izveštaj firme „Vojvodina Spa“ o trenutnim aktivnostima i izboru stručnog 

konslutanta 
5. Izveštaj Komisije za kulturu Mesne zajednice 
6. Razno 

 
Predsednik je pozdravio prisutne i pročitao dnevni red.  
Predlog podržan jednoglasno. 

 
Tačka 1. -  Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice Saveta MZ 
 

- Tatomirov Zoran je skrenuo pažnju na štamparsku grešku u prvom stavu tačke 7. u 
zapisniku broj 8, gde piše da je dobijeno 10.000 kg ñubriva, dok je stvarno stanje 
10.500 kg ñubriva. 

- Zapisnik sa prethodne sednice usvojen jednoglasno sa obavezom ispravke 
štamparske greške. 

 
Tačka 2. - Izveštaj o proteklim manifestacijama 
  

- Predsednik je upoznao Savet sa održanim manifestacijama: Štrudlijada, Dani 
Teodora Pavlovića, seoska slava Sveti Ilija. 

- sekretar je detaljno izneo dešavanja na manifestaciji Štrudlijada i seoskoj slavi Sveti 
Ilija. 

- Radovan Vlahović je detaljnije obrazložio dešavanje oko manifestacije Dani Teodora 
Pavlovića. 

- sekretar je dodao da je potrebno da se sa celom organizacijom naredne godine 
krene mnogo ranije. 

- sekretar je izneo problematiku oko napajanja strujom za vreme seoske slave. 
 
Tačka 3. -  Donošenje odluke o raspisivanju mesnog samodoprinosa 
 

- Predsednik je izneo da mesni samodoprinos ističe 31.12.2010. godine i da je 
potrebno da se uputi inicijativa opštini sa donešenje odluke o raspisivanju mesnog 
samodoprinosa. 

- sekretar je izneo detaljan izveštaj o prihodima i rashodima mesnog samodoprinosa 
u periodu od 5 godina. 

- Jakšić Mirjan je tražio da se članovi Saveta pojedinačno izjasne da li su za uvoñenje 
mesnog samodoprinosa i da obrazloži. 



- Predsdnik je stavio na glasanje ovaj predlog. Predlog podržan jednoglasno. 
o Predsdnik, Zoran Pušić – ZA (4%) 
o Dragiša Grujić – ZA (4%) 
o Isakov Milorad – ZA (4%) 
o Rakić Milan – ZA (4%) 
o Rauški Dragan– ZA (4%) 
o Tatomirov Zoran – ZA (4%) 
o Vujanić Ljubinko – ZA (4%) 
o Radojčin Robert – ZA (4%) 
o Jakšić Mirjan – ZA (4%) 
o Belić Dragan – ZA (4%) 
o Erdeg Ferenc – ZA (4%) 

- Predsdnik je konstatovao da je Savet jednoglasno doneo odluku o pokretanju 
inicijative o raspisanju mesnog samodoprinosa na period od 5 godina sa procentom 
od 4% . 

 
 
Tačka 4. -  Izveštaj firme „Vojvodina Spa“ o trenutnim aktivnostima i izboru  

stručnog konslutanta 
 

- Predsednik je dao reč direktoru Vojvodina SPA, Popov ðorñu, 
- Popov ðorñe je izneo detaljan izveštaj o trnutnim aktivnostima. Izneo je da izabran 

stručni konsultant, firma „Oberer konsalting“ iz Beča, firma koja je izradila „Master 
plan turističke destinacije Novo Miloševo“. Dodao je dinamiku budućih poslova do 
izbora strateškog partnera. 

- sekretar je dopunio o dinamici razgovora sa potencijalnim investitorima. 
- Vujanić Ljubinko je pitao šta se dešava sa dvorcem. 
- Popov ðorñe je izneo da će dvorac biti sastavni deo kompleksa u toku ili nakon 

izgradnje Vellness spa centra. 
- Erdeg Ferenc je pitao da li Mesna zajednica ima neke koristi, odnosno da li će biti 

vlasnik bar nekog malog procenta. 
- ðorñe Popov je izneo da će Država biti vlasnik oko 20% od ukupnog kapitala. 
- Belić Dragan je izneo mišljenje da ne vredi ni pričati oko vlasničkih odnosa, dok 

partner ne uloži sopstvena sredstva. 
 
 
Tačka 5. -  Izveštaj Komisije za kulturu Mesne zajednice 
 

- Predsednik je dao reč predsedniku komisije za kulturu Mesne zajednice Novo 
Miloševo, Radovana Vlahovića. 

- Radnovan Vlahović je podneo detaljan izveštaj o stanju u kluturi. Izneo je 
problematiku nedostatka sredstava. Izneo je koja kulturna organizacija je 
raspolagala sa kojom količinom sredstava u toku ove godine. Izneo je problematiku 
funkcionisanja Banatskog kulturnog centra usled nedostatka sredstava. Tražio je od 
Saveta Mesne zajednice mesečni iznos od 30.000,00 dinara. 

- sekretar je izneo problematiku finansiranja same Mesne zajednice, kao i 
problematiku priliva sredstava mesnog samodoprinosa preko opštine Novi Bečej. 

- Belić Dragan je izneo da Radovanu treba reći hvala na organizaciji Dana Teodora 
Pavlovića i dodao da je na nekom od prethodnim sednicama Saveta donete odluke 
o finansiranju, ali pošto je došlo do promena u prilivu sredstava članovima Saveta 
treba izneti finansijsko stanje pre donošenja odluka i da ih treba korigovati. 

- Predsednik je predložio usvajanje izveštaja Komisije za kulturu i da troškove 
Banatskog kulturnog centra za organizovanje manifestacije Dani Teodora Pavlovića 
i KUD-u Teodor Pavlović isplati do 31.12.2010. godine. 



- Erdeg Ferenc je predložio da se ubuduće naglasi kada će biti isplaćene obaveze. 
Zahvalio se Vlahoviću u ime mañarske nacionalne manjine na organizovanju večeri 
posvećenu njima u okviru manifestacije dani Teodora Pavlovića. 

 
 
Tačka 6. -  Razno 
 

- Robert Radojčin je postavio pitanje koliko će biti sredstava do kraja godine od 
sredstava mesnog samodoprinosa. Sekretar je izneo da je projektovani plan 
10.098.450,00 dinara od kraja godine. 

- Jakšić Mirjan je izneo problem ne glasanja odbornika Srpske radikalne stranke iz 
Novog Miloševa za projekte Novog Miloševa i zavšne račune Mesne zajednice Novo 
Mioševo.  

- Belić Dragan je u ime karate kluba Mladost tražio iznos od 50.000,00 dinara za 
potrebe putovanja 13 takmičenje na svetsko prvenstvo u Italiju. Savet podržao 
jednoglasno. 

- Tatomirov Zoran je skrenuo pažnju na održavanje ulične rasvete. 
 
 
 

Sednica Saveta okončana u 22:55 časova. 
 
 
 
  zapisničar              Predsednik 
Stokić Saša                        Saveta MZ  
                 Zoran Pušić s.r. 


